
 
 
Vänsterpartiet Gävleborg  
 

Interpellation - Bemanning beroendevården  
Regionfullmäktige i Gävleborg 
 
 

Ställd till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Jennie Forsblom (KD)  

Våra beroendemottagningar i länet arbetar både förebyggande och behandlande. 

Regionen, med läkare och sjuksköterska, kommunerna med alkohol- och drogterapeut i 
samverkan, beroende på vilket stöd individen behöver. 

Vård- och behandlingsinsatser ska så långt som möjligt genomföras på frivillig väg med stöd 
av socialtjänstlagen, SoL. I särskilt allvarliga fall har dock samhället en skyldighet att ingripa 
för att en individ ska få vård med stöd av Lagen om vård av vuxna missbrukare i vissa fall, 
LVM. 

Att fånga upp ett beroende i tidigt skede och/eller att det sker på eget initiativ är att föredra då 
möjligheten till ett friskare liv ökar samt att kostnaderna blir betydligt lägre, både på 
samhällsnivå och på det personliga planet. 

Att regionen har specialister inom området är av yttersta vikt för ett tillfrisknande. 

Jag har fått höra oroväckande berättelser om att just sjuksköterskorna inom regionens 
beroendemottagningar flyttas runt till andra verksamheter för att täcka upp vakanser inom 
Region Gävleborg. 

 
Min fråga blir därför: 
 

● Hur ser bemanningen av sjuksköterska ut på våra, tillsammans med kommunerna, 
drivna beroendemottagningar? 

 
Anna-Lena Vestin 
Vänsterpartiet 240924 


